

17 MP Flt Request for Assistance from CFHA Residents

17 Military Police Flight have observed a significant increase in reports of thefts, break-ins, and property damage to garages within the RHUs. To help protect residents and their property, we would like to raise awareness of this issue and encourage everyone to take appropriate security precautions.

In addition, Military Police are requesting the public's assistance regarding the following incident:

During the early morning of **15 July 2026**, between approximately **0000 hrs and 0600 hrs**, several residential garages on **Conway Street in the North RHUs** were unlawfully entered. In addition, several garages that had been left unlocked were accessed and searched; however, no property losses have been reported from those locations. Anyone who may have home security camera footage showing suspicious individuals walking or moving through the North RHUs during this time period, or is also a victim of theft or damage to their property in relation to this event, is asked to please contact **MCpl Kolosky** at (Danielle.kolosky@forces.gc.ca or the **MP Detachment at x2633**).

17e Ele PM demande l'aide des résidents de l'ALFC

La 17e Escadrille de la police militaire (PM) a constaté une augmentation importante du nombre de cas de vol, d'introduction par effraction et de dommages matériels dans les garages des unités de logement résidentiel (ULR). Pour aider à protéger les résidents et leurs biens, nous aimerions attirer l'attention sur cet enjeu et encourager tout le monde à prendre les précautions de sécurité appropriées.

De plus, la PM demande l'aide du public concernant l'incident suivant :

Tôt le matin du **15 juillet 2026**, entre 0 h et 6 h, des introductions par effractions ont eu lieu dans plusieurs garages résidentiels de la **rue Conway, ULR Nord**. Des personnes sont également entrées dans plusieurs garages qui avaient été laissés débarrés et ont fouillé les lieux. Toutefois, aucun vol n'a été signalé à ces endroits. Toute personne qui disposerait d'images provenant de caméras de sécurité résidentielles montrant des individus suspects marchant ou circulant dans les ULR Nord pendant cette période, ou qui aurait également été victime d'un vol ou de dommages à ses biens en lien avec cet incident, est priée de communiquer avec la **cplc Kolosky** (à l'adresse : danielle.kolosky@forces.gc.ca) ou avec le **Détachement de la PM**, au poste **x2633**.